《单词百科:legislation是什么意思?legislation怎么发音?legislation的解释和用法》

英语单词legislation是什么意思?legislation怎么读?legislation怎么发音?美加网为您整理了legislation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



legislation怎么读

legislation的读音:[led s le n]

legislation的意思

1、n.立法,制定法律;法律,法规;

legislation的相关词组

1、delegated legislation 授权立法,政府法令,行政法规;

legislation的近义词

- 1、act v.做事; 行动; 行为; 举止; 表演, 假装; 扮演; 充当; (对...) 有作用, 有影响;
- 2、statute n.法令, 法规;规则, 条例;

legislation的双语例句

1. North Sea operators kicked against legislation making them responsible for removing oil platforms at the end of their useful life.

北海的石油开采商激烈反对要求他们在石油钻井平台使用期结束之后将其移除的立法

2. He gave his assent to the proposed legislation.

他批准了提请审议的法案。

3. The assembly voted to delay the legislation to allow further consultation to take place. 922.com

议会投票决定暂缓立法以便进一步磋商.

4. It was permissible to take account of antecedent legislation.

允许考虑先前的法律。

5. The republic's legislation enables young people to do a form of alternative service.

共和国的法律允许年轻人服某种形式的替代役。

6. They are skeptical about how much will be accomplished by legislation.

他们对于立法成效心存疑虑。

7. In 1987, Garcia introduced legislation to nationalize Peru's banking and financial systems.

1987年,加西亚立法将秘鲁银行业和金融系统收归国有。

8. Legislation is the only route to ending the car's dominance as a form of transport.

立法是终止汽车作为主导交通工具的唯一途径。

9. Bankers are quick to condemn retrospective tax legislation.

银行家们立即声讨有追溯效力的税收立法。

10. The legislation represents in itself an unhappy compromise.

这项立法本身就是勉强妥协的产物。

11. Legislation to that effect created fierce controversy both in Parliament and outside.

那类立法在议会内外都引起了激烈的争论。

12. National courts can freeze any law while its compatibility with European legislation is being tested.

任一法律与欧洲立法有所冲突时,本国法院可以停止该法的实行。

13. The opposition says the legislation was drafted with indecent haste.

反对人士认为该法律的起草太过草率。

14. MPs may lack the necessary expertise to scrutinise legislation effectively. w.tjqz

议员可能缺乏严格审查立法所必备的专业知识.

15. New laws will soon replace existing legislation.

新法律即将取代现行法规。

16, legislation enacted by parliament

由议会通过的法律

17. Some protection for victims must be written into the enabling legislation.

对受害者的一些保护必须写进权力授予法。

18. Because of the legislation I could not employ a woman. Women have made themselves unemployable. They have scored an own goal.

因为这项立法,我不能雇用女职员。妇女使得自己没法被人雇用,她们搬起石头砸了 自己的脚。

以上是美加网为您整理的legislation怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查 看更

多关于legi slation的用法、legisl ation的释义、legislation的相关详情请点击:<u>https://dict.tjqzz.com/legislation</u>

